
CO TO ZNAMENÁ?
Ti, kteří hřeší, jsou jako ztracené ovečky. Spasitel učil,  
že v nebi se radují, když hříšník činí pokání (viz Lukáš 15:7).IL
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Kdo je náš Dobrý pastýř?
„Náš Dobrý pastýř se nemění a nahlíží na hřích a na hříšníky tímtéž 
způsobem, jako když kráčel po zemi. … Miluje nás natolik, že nám 
poskytl možnost činit pokání a očistit se, abychom se mohli vrátit 
k Němu a k Nebeskému Otci. …

… Svědčím o tom, že Ježíš Kristus je náš Dobrý pastýř, který nás miluje 
a pečuje o nás. Zná nás a položil život za své ovečky.“

Starší Dale G. Renlund z Kvora Dvanácti apoštolů, generální konference – duben 
2017 (Liahona, květen 2017, 32).

Byl šťastný, když 
ji našel. S radostí 
ji přinesl domů 
na ramenou.

Přivolal své přátele  
a sousedy. „Spolu 
radujte se se mnou,“ řekl, 
„nebo jsem nalezl ovci 
svou, kteráž [se ztratila]“  
(Lukáš 15:6).

Ztracená ovce
Dobrý pastýř měl 100 ovcí. 
Jedna se ztratila.

Pastýř opustil 99 ovcí, 
aby šel hledat tu jednu 
ztracenou.

SPASITELOVA PODOBENSTVÍ
(Lukáš 15:4–7.)


